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 AKADEMICKÝ SENÁT 

ZÁPIS č. 104 

ze zasedání konaného dne 19. února 2009 

Přítomni:  

doc. PhDr. Vít Hloušek, Mgr. Michal Pink, Ph.D., JUDr. Mgr. Ivo Pospíšil, Ph.D., Ph.D., Martin 

Habčák, Dalibor Jenne, Bc. Alexandr Průša, Klára Slivoňová, Igor Dostál, PhDr. Iva Šmídová, PhDr. 

Martin Vaculík Ph.D., PhDr. Michal Vašečka, Ph.D. 

 

Hosté: 

prof. PhDr. Ladislav RabušicCSc. (děkan fakulty), Ing. Vojtěch Moštěk (tajemník FSS), doc. 

PhDr. Jan Holzer Ph.D. (proděkan pro studium) 

 

Program jednání: 

1. Poplatky spojené se studiem 

2. Projednání stipendijní politiky MU 

3. Zpráva o hospodaření FSS 2008 

4. Pravidla hospodaření na rok 2009 

5. Různé 

 

Průběh jednání: 

1. Předseda senátu zahájil zasedání a přednesl program. Hlasování o programu: pro 10, proti 0, zdrželi 

se 1. 

 

2. J.Holzer senátu představil členům senátu výše poplatků pro akademický rok 2009/2010. Poplatek za  

studium dalšího studijního programu zůstává na 0,- Kč.  Poplatek za prodloužené studium má být 2 

200,- Kč za měsíc. Poplatek na úkony spojené se studiem se zvětší na 270,- Kč. 
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- D. Jenne komentoval, že reálná cena přijímacího řízení je navýšena o platbu za Scio testy. 

- V. Moštěk fakulty osvětlil vztahu mezi fakultou a studentem a Cermatem, jako soukromým subjekt. 

- Hlasování o usnesení (vyjádření souhlasu s výší poplatků za studium): pro 9, proti 1, zdrželi se 1. 

 

2. Děkan fakulty uvedl informace o stipendijním fondu a jeho funkci. Tajemní fakulty představil 

financování fondu. Proděkan pro studium zhodnotil budoucnost fondu a představil fungování stipendií, 

stipendijní komise a návrhů na případné nové stipendijní programy na rok 2009 na základě vysokého 

naplnění fondu. 

- A.Průša vznesl návrh na založení Stipendiního fondu FSS pro studentské aktivity. 

- Děkan fakulty vysvětlil neexistenci podobné instituce nutností individuální žádosti – konkrétního 

studenta. 

- M. Habčák řekl, že současný systém studijního stipendia je málo motivující, návrh stipendium dávat 

do určitého průměru, případně podle percentilu. 

- I. Šmídová zdůraznila potřebu podpory spíše již existujících rodičů napomáhající odstraňovat bariéry 

ve studiu, nikoliv zavádění opatření „odměňující“ nové rodiče. 

- J. Holzer přednesl žádost o rychlé doplnění stipendijní komise. 

 

3. Tajemník fakulty přiblížil členům senátu zprávu o hospodaření za rok 2008. Oznámil, že všechny 

body programu pro rok 2008 byyly splněny. Hlasování o usnesení (schválení zprávy o hospodaření za 

rok 2008): pro 10, proti 0, zdržel se 0. 

 

- zasedání opustil I.Dostál (17:30), M.Vašečka, M.Vaculík (18:10) 

 

4. Tajemník fakulty informoval o Pravidlech hospodaření FSS pro rok 2009. Hlasování o 

usnesení (schválení Pravidel hospodaření): pro 8, proti 0, proti 0. 

 

5. Různé 

- Předseda senátu informoval o šetření ohledně trvání jednotlivých mandátů. 
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- I. Šmídová vznesla dotaz ohledně spolupráce akademických senátů fakult sociálních věd. 

- A. Průša informoval senát o oznámení zrušení praktických diplomových prací na katedře mediálních 

studií a žurnalistiky. Především o zrušení ze dne na den a tudíz nemožnosti studentů na nový stav věcí 

reagovat 

- D.Jenne informoval o existenci iniciativy pro vzdělanost, souvysející s podpisy a spoluprácí 

akademických senátů různých fakult. 

 

 

Usnesení: 

2009-02-19/1 

 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity vyjádřuje souhlas se 

stanovením poplatku spojených se studiem ve pro akademický rok 2009/10 ve výši schválené 

vedením fakulty. 

 

2009-02-19/2 

 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schvaluje Zprávu o 

hospodaření FSS MU za rok 2008. 

 

2009-02-19/3 

 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schvaluje Pravidla 

hospodaření FSS MU pro rok 2009. 
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.......................................................            ....................................................... 

doc. PhDr. Vít Hloušek, Ph.D.     bc. Alexandr Průša 

předseda senátu       místopředseda senátu 

 

 

 

zapsal: Klára Slivoňová 


